
Zápis č. 2/2023 ze Zasedání Studentské rady konaného 17. 10. 2023

Zasedání vedl: předseda Štěpán Bačinský
Přítomni: zástupci tříd a Dagmar Dvořáková
Nepřítomni: zástupci 3.B a 2.B

Zápis:

● Znovuzvolený předseda Štěpán Bačinský zahájil druhé jednání Studentské rady

školního roku 2023/2024. Představil nově vybrané místopředednictvo: Justinu

Uxovou ze septimy, Jáchyma Buriana ze 3.A a Matouše Bačinského z tercie.

● Zapisovatel každého zasedání je určen vždy na začátku jednání. Zapisovatelkou

dnešního zasedání byla určena Markéta Richterová.

● Předseda uvedl konkrétní informace ke sportovním akcím, které se v tomto školním

roce uskuteční. Nejbližší akcí je volejbalový turnaj Hrajeme pro 16. 11. 2023. Vybrané

peníze budou letos darovány Jakubovi, 17 let, který trpí těžkou epilepsií.

● Dalšími sportovními akcemi je Vánoční florbal 22. 12. 2023, Valentýnský badminton

14. 02. 2024 a Basketbalový turnaj 4. 03. 2024.

● 30. 10. 2023 se mohou žáci zúčastnit soutěže o nejlepší halloweenskou masku. O

vítězi se bude hlasovat na Instagramu SR.

● Předseda dále informoval o kulturních akcích, které organizuje profesorka Loučková.

Ke konkrétním aktivitám se blíže vyjádří koordinátor Boris Drápal, jenž se s paní

profesorkou Loučkovou domluví a v blízké době je SR představí.

● Bylo upozorněno na nové vybavení v posilovně a možnost bezplatného vstupu.

● Markéta Richterová připomněla cestopisnou přednášku o Gruzii, kterou naplánovala

společně s pedagogy Janem Baštou a Evou Černou na pátek 20. 10. 2023 a poskytla

bližší informace.

● Předseda nabídl možnost pro studenty účastnit se konference o podnikavosti v Praze

19. 10. 2023 a setkání České středoškolské unie 20. 10. 2023 – 22. 10. 2023.

Zájemcům nabídl poskytnutí bližších informací.

● Byla zmíněna snaha o spolupráci s Městským mládežnickým parlamentem v Lučenci,

zatím není domluveno nic konkrétního.

● Padla žádost o doplnění odpadkových košů na dámské toalety. Po krátkém

projednání byla tato žádost zamítnuta z praktických důvodů a nedostatku místa

v záchodových kabinkách.

● Z řad SR někdo upozornil na problémy s tříděním odpadu u jídelny. Navrhlo se

nerozlišovat tříděný a netříděný odpad, nebo přidat další koš na netříděný odpad.

Tuto záležitost bude předseda SR řešit s vedením školy.

Zapsala: Markéta Richterová


